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فضای سبز خرمآباد کمتر از میانگین کشوری است/ افزایش سرانه با الحاق فضای سبز پادگان
۰۷

 چهارشنبه ۸ تیر ۱۴۰۱ - ۱۵:۵۸ شناسه خبـر : ۱۱۴۹۲۷

مدیر عامل سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهرداری خرمآباد گفت: در صورت ایجاد فضای سبز در پادگان۰۷، 
 سرانه فضای سبز ما ممکن است به یازده متر هم برسد.

احمد بیرانوند امروز در گفتوگو با خبرنگار موج خبر در خرمآباد، با اشاره به اینکه سرانه فضای سبز خرمآباد ۹/۸ متر

است، عنوان کرد: یکی از مهمترین عللی که باعث شده ما با میانگین کشوری فاصله داشته باشیم، کوهستانی بودن شهر

است، در واقع ما نمیتوانیم بافت اصلی شهر را تغییر دهیم ، تنها اقدامی که میشود انجام داد احداث فضای سبز در

محلههای جدید است.

وی افزود: در صورت ایجاد فضای سبز در پادگان۰۷، سرانه فضای سبز ما ممکن است به یازده متر هم برسد.

مدیر عامل سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهرداری خرمآباد خاطر نشان کرد: با توجه به خشکسالی که با آن مواجه

هستیم اگر بتوانیم وضع موجود را حفظ کنیم کار بزرگی انجام دادهایم.
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بیرانوند بیان کرد: یکی از اقداماتی که که انجام دادهایم لوله کشی از رودخانه و پمپاژ برای حفظ جنگلهای داخل شهر

مانند تپه شهدا، پارک شریعتی، پارک صخرهی و زیبا کنار است، زیرا این جنگلها سالها آبیاری نشده بودند.

وی افزود : یکی دیگر از برنامههای ما کشت گیاهانی است که نیاز آبی کمتری داشته باشند.

مدیر عامل سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهرداری خرمآباد گفت: کاشت درختان میوه هم با توجه به اینکه در تمام

طول سال سبز هستند را هم در دستور کار قرار دادهایم.
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